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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

készült a képviselő-testület 2012. július 11-én 
16.00 órakor kezdődő  

nyilvános üléséről 
 
 
Helye:   XV. kerületi Polgármesteri Hivatal (1153 Bp., Bocskai u. 1-3.)  Díszterem 
 
Jelen vannak: 17 fő képviselő (Báder György,  dr. Balogh András, Bárdosi György, Báthory 
Erzsi, Bencsics Lászlóné, Bitvai Nándor, Dárdai Árpádné, Gyurcsánszky János, Gyurkovics 
Miklós, Király Csaba, László Tamás, Major Sándor, Németh Angéla, dr. Novák Ágnes, dr. 
Pintér Gábor, Tóth Imre, Vizér Klára) 
 
Meghívottként jelen van:  Juhászné dr. Baráth Márta jegyző, dr. Sárosi Magdolna a 
Polgármesteri Kabinet mb.vezetője, Aradi Gizella a Pénzügyi Iroda vezetője, Reiszné Naszádi 
Magdolna a Szociális és Egészségügyi Iroda mb. vezetője, Németh Tibor a 
Városgazdálkodási Iroda vezetője, Tiszai Árpád és Varga József az Oktatási, Művelődési, 
Ifjúsági és Sport Iroda részéről, Vargáné Kalán Ilona a Gyámhivatal vezetője, dr. Trinn 
Miklós jogtanácsos, dr. Holló Szilvia Andrea a Kommunikációs és Szolgáltató Kft. 
ügyvezetője,  
 
A képviselő-testület ülésén részt vett Lukács Lászlóné, Paulusz Katalin és Varga Mónika 
jegyzőkönyvvezetők.  
 
   László Tamás: Megállapítja, hogy a képviselő-testület 17 fő képviselő 
jelenlétével határozatképes, az ülést megnyitja. Köszönti a képviselő-testületi ülésen 
megjelent képviselőket, a tisztségviselőket, a díszpolgárokat, a civil szervezetek vezetőit, a 
kerületi intézmények vezetőit, a hivatal vezetőit, munkatársait, a gazdasági társaságok 
vezetőit, a megjelent érdeklődőket, az internetes közvetítés és a kábeltelevízió nézőit. Az ülést 
szomorú hírrel kell kezdenie. Eltávozott egy hiteles ember, egy olyan ember, aki úgy élt, 
ahogyan beszélt. Hiányozni fog, elsősorban azok számára fog hiányozni, akiknek az érdekeit 
körömszakadtáig képviselte. Elment Csaba Elemér, aki 1990-től 2010-ig önkormányzati 
képviselő volt a Magyar Szocialista Munkáspárt képviseletében. Bár nem voltak egy politikai 
nézeten, de a hitelessége okán fontos embernek tartotta. Különösen erős volt a szociális 
érzékenysége, sokat tett a szegényekért. Magával vitte azokat az anekdotákat is, amelyek 
élnek vele kapcsolatban Rákospalotán. Egy ilyen anekdota róla, hogy a testület legidősebb 
tagjaként több alkalommal kapott egy-egy rendes öltönyt, amit másnap elajándékozott, és 
továbbra is a kopott, pecsétes ruhájában járt. Kéri, egy perces néma felállással tisztelegjenek 
Csaba Elemér előtt.  
 
Egy perces néma felállás 
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   László Tamás: A napirend ismertetése előtt kéri dr. Holló Szilvia 
Andreát, mutassa be a közösségi televízió új szerkesztőjét, valamint mondja el az újsággal 
kapcsolatos tudnivalókat.  
 
   Dr. Holló Szilvia Andrea: Tájékoztatásul elmondja, hogy az Életképek 
című lap július 16-án, majd azt követően augusztus 13-án jelenik meg, a lapzárta augusztus 8. 
Az augusztusi számtól kezdődően emelt példányszámban jelenik meg a lap. Hamarosan a 
legmodernebb technikai eljárással, táblagépekre is felkerülnek az Életképek legfrissebb 
számai. A honlap természetesen folyamatosan üzemel, a legfrissebb híreket ott lehet olvasni. 
A tervek szerint augusztus 1-jétől működni fog az új honlap is. Bemutatja Ponyiczky Lászlót, 
a közösségi televízió új stúdióvezetőjét, aki ismert szakember a média világában. Ponyiczky 
László, mint kerületi lakos, fontosnak érezte, hogy átvegye a stúdió vezetését. A jövőben 
megújul a kerületi kábeltelevízió műsorstruktúrája. Az átállással kapcsolatos időszakban 
archív anyagokat és rövid híreket láthatnak a nézők, de augusztus 31-től kezdődően, ünnepi 
adással új korszak veszi kezdetét.  
 
   László Tamás: Megköszöni a tájékoztatást. Ismerteti a meghívó 
szerinti napirendi javaslatot. Javasolja, hogy a Széchenyi tér 4/b. szám alatti ingatlan 
megvásárlásáról szóló előterjesztést 3. pontként tárgyalja meg a testület. Megállapítja, hogy a 
napirenddel kapcsolatban kérdés, észrevétel nincs, szavazást kér.  
 
743/2012. (VII. 11.) ök. számú határozat 
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja az előterjesztett 
napirendi pontokat és azok tárgyalási sorrendjét.  
(Szavazati arány: 17 igen szavazat, egyhangú) 
 
E l f o g a d o t t  n a p i r e n d 
 
 

1. Előterjesztés a Dózsa György Gimnázium és Táncművészeti Szakközépiskola 
telephely-bővítéséről (Ikt.sz: 117-262/2012.  sz. anyag)    
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 
2. Előterjesztés az újpalotai lakótelepen kiépítendő térfigyelő kamerarendszer I. 

ütemének megvalósításáról (Ikt.sz: 117-263/2012. sz. anyag)    
Előterjesztő: László Tamás polgármester 

 Előadó: Bitvai Nándor alpolgármester 
 

3. Előterjesztés a Budapest XV. kerület, Széchenyi tér 4/b. szám alatti ingatlan 
megvásárlásáról (Ikt.sz: 117-257/2012. sz. anyag)      
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

 
4. Előterjesztés Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota 

Önkormányzat 2012. évi költségvetésének VI. módosításáról      „R” 
(Ikt.sz: 117-264/2012.sz. anyag)  
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 
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5. Előterjesztés a Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat köznevelési 

intézményeinek fejlesztési koncepciójáról (Ikt.sz: 117-265/2012. sz. anyag) 
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

 
6. Előterjesztés a  Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat tulajdonában álló 

egyes gazdasági társaságoknál az ügyvezető díjazásának a megállapításáról 
(Ikt.sz: 117-266/2012. sz. anyag)       
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 
 

7. Előterjesztés egyes lejárt határidejű határozatok végrehajtási határidejének 
módosításáról (Ikt.sz: 117-267/2012. sz. anyag)      
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 
8. Előterjesztés székhelyhasználati kérelemről (Ikt.sz: 117-258/2012. sz. anyag)  

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  
 

9. Előterjesztés Ifjúsági és Sportközpont intézményvezetői pályázatáról (Ikt.sz: 117-
259/2012. sz. anyag)       
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 
10. Előterjesztés az Egészségügyi Intézmény intézményvezetői új pályázatára (Ikt.sz: 

117-269/2012. sz. anyag)   
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 
 

11. Előterjesztés pályázati támogatás átutalásának engedélyezéséről alapítványok 
számára (Ikt.sz: 117-270/2012. sz. anyag)     
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 
12. Előterjesztés a Szilas-patak Menti Szennyvíz Főgyűjtő-csatorna terveinek 

korszerűsítéséről és vízjogi létesítési engedélyeztetéséről (Ikt.sz: 117-260/2012. sz. 
anyag) Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

 
Az Ötv. 12. § (4) bekezdés a) és b)  pontja alapján zárt ülésen tárgyalandó! 

 
13. Előterjesztés folyószámla-hitel szerződés feltételeiről (Ikt.sz: 117-268/2012. sz. 

anyag)  
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

 
14. Előterjesztés átmeneti segélyt elutasító határozat elleni fellebbezésről (Ikt.sz: 117-

261/2012. sz. anyag)      
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 
Egyebek 
 

- Tájékoztató lakáskiürítési eljárásokról (Ikt.sz. 117-271/2012. sz. anyag,) 
- Tájékoztató a Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat 

tulajdonában álló gazdasági társaságok vezetői számára, a 2012. gazdasági 
évre megállapított prémium feladatokról (Ikt.sz. 117-272/2012. sz. anyag) 
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- Tájékoztató a Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat 
tulajdonában álló gazdasági társaságok vezetőinek munka, illetve 
megbízási szerződése módosításáról az Egységes Javadalmazási 
Szabályzata tekintettel (Ikt.sz. 117-273/2012. sz. anyag) 

 
***** 

 
 

1. Előterjesztés a Dózsa György Gimnázium és Táncművészeti Szakközépiskola 
telephely-bővítéséről (Ikt.sz: 117-262/2012.  sz. anyag)  
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 
 
   László Tamás: A képviselő-testület korábban már tárgyalt arról, hogy a 
Dózsa György Gimnázium nagyon szűkös körülmények között működik. A Károly Róbert 
Szakközépiskola megüresedő telephelyét javasolják átadni telephelyként a Dózsa György 
Gimnáziumnak. Az épület-együttesbe befogadná az iskola a Szilas Néptáncegyüttest, 
valamint az ECDL és ECL vizsgaközpontot. Továbbra is lehetőség lesz arra, hogy a Palota 
Röplabda Sportegyesület továbbra is az épületben tartsa edzéseit. Úgy gondolja, hogy a 
bővítés jó lehetőségeket teremt a Dózsa György Gimnáziumnak, a környéknek, a kerületnek 
és regionális szinten is. Kéri a képviselőket, fogadják el az előterjesztett határozati 
javaslatokat. Szót ad a bizottsági elnököknek, alelnököknek.  
 
 
   Dr. Pintér Gábor: A Pénzügyi és Jogi Bizottság  3 igen szavazattal, 1 
tartózkodás mellett támogatta az előterjesztést.  
 
   Dr. Balogh András: A Településfejlesztési, Városüzemeltetési, Érték- 
és Környezetvédelmi Bizottság  5 igen, egyhangú szavazattal megtárgyalásra javasolta az 
előterjesztést, illetve 2 igen és 3 ellenszavazattal nem javasolták az elfogadást.  
 
   Bencsics Lászlóné: A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és 
Sport Bizottság  4 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést.  
 
   László Tamás: Kérdések következnek. 
 
   Németh Angéla: Elhangzott, hogy a Palota Röplabda Sportegyesület is 
helyet kap az intézményben. Nem kell velük, a Szilas Néptáncegyütteshez hasonlóan – 
megállapodást kötni?  
 
   László Tamás: A megállapodás megkötése az intézményvezető 
feladata lesz. Tudomása szerint Ábri László igazgató úr találkozott az egyesület képviselőivel, 
a megállapodás megkötésének nem lesz akadálya. Megállapítja, hogy több észrevétel nincs.  
Ismerteti a határozati javaslatokat, szavazást kér.  
 
 
 
 
 
 



 5 

744/2012. (VII. 11.) ök. számú határozat 
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 2012. 
augusztus 1-jétől a 1151 Budapest, Sződliget u. 24-30. szám alatti, 87976 helyrajzi számon 
elhelyezkedő épületegyüttes a Dózsa György Gimnázium és Táncművészeti Szakközépiskola 
telephelyeként működik tovább. 
Felelős   : polgármester 
Határidő: 2012. július 12. 
(Jogszabályi hivatkozás: 1993. évi LXXIX. törvény 102. § (2) bek.) 
(Szavazati arány: 17 igen szavazat, egyhangú) 
 
745/2012. (VII. 11.) ök. számú határozat 
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 2012. 
augusztus 1-jétől a Dózsa György Gimnázium és Táncművészeti Szakközépiskolában a 
technikai álláshelyek számát hárommal megnöveli, így az intézményben 19,25 technikai 
álláshelyet engedélyez és finanszíroz. 
Felelős   : polgármester 
Határidő: 2012. július 12. 
(Jogszabályi hivatkozás: 1993. évi LXXIX. törvény 102. § (2) bek.) 
(Szavazati arány: 17 igen szavazat, egyhangú) 
 
746/2012. (VII. 11.) ök. számú határozat 
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, felkéri a 
polgármestert, hogy a 2012. augusztus 1-jétől a Dózsa György Gimnázium és Táncművészeti 
Szakközépiskolában engedélyezett technikai álláshelyek finanszírozását biztosító előirányzat-
módosításokat az önkormányzati költségvetés VI. számú módosítására vonatkozó 
javaslatában terjessze a képviselő-testület elé.  
Felelős   : polgármester 
Határidő: 2012. évi költségvetés VI. számú módosítása 
(Jogszabályi hivatkozás: 1993. évi LXXIX. törvény 102. § (2) bek.) 
(Szavazati arány: 17 igen szavazat, egyhangú) 
 
747/2012. (VII. 11.) ök. számú határozat 
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 117-
262/2012. sz. előterjesztés 2. számú melléklete szerinti tartalommal elfogadja a Dózsa György 
Gimnázium és Táncművészeti Szakközépiskola (1151 Budapest, Fő út 70.) alapító okiratának 
módosítását.  
Felkéri a polgármestert, hogy a 117-262/2012. sz. előterjesztés melléklete szerinti tartalommal 
adja ki a módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt alapító okiratot.  
Felelős   : polgármester 
Határidő: 2012. július 12. 
(Jogszabályi hivatkozás: 1990. évi LXV. törvény 8. § (4) bek., 9. § (4) bek., 10. § (1) bek. g) pont, 15. 
§ (1) bek., 2011. évi CXCV. törvény 8. § (1) bek. b) pont, (5) bek., 11. § (1)-(3) bek., 1993. évi LXXIX. 
törvény 20-22. §. 23. § (2)-(3) bek, 33. § (1) bek. b) pont, 37. § (1), (5) bek., 38. § (1)-(2) bek., 86. § 
(1)-(4) bek., 88. § (4)-(7) bek, (13) bek., 102. § (2) bek. a) pont, (3), (9), (11)-(12) bek., 121. § (1) bek. 
3) pont, 22) pont,  368/2011. (XII. 31.) Korm. Rendelet 14. § (1) bek. a) és e) pont, (2), (3) bek.) 
(Szavazati arány: 17 igen szavazat, egyhangú) 
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748/2012. (VII. 11.) ök. számú határozat 
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, 
hogy a Dózsa György Gimnázium és Táncművészeti Szakközépiskola (1151 Budapest, Fő út 
70.) alapító okiratának módosítása miatt szükséges, a Magyar Államkincstárnál történő 
törzskönyvi bejegyzésével kapcsolatos intézkedéseket tegye meg, és a módosított alapító 
okiratot a helyben szokásos módon tegye közzé.  
Felelős   : polgármester 
Határidő: 2012. július 25. 
(Jogszabályi hivatkozás: 1990. évi LXV. törvény 8. § (4) bek., 9. § (4) bek., 10. § (1) bek. g) pont, 15. 
§ (1) bek., 2011. évi CXCV. törvény 8. § (1) bek. b) pont, (5) bek., 11. § (1)-(3) bek., 1993. évi LXXIX. 
törvény 20-22. §. 23. § (2)-(3) bek, 33. § (1) bek. b) pont, 37. § (1), (5) bek., 38. § (1)-(2) bek., 86. § 
(1)-(4) bek., 88. § (4)-(7) bek, (13) bek., 102. § (2) bek. a) pont, (3), (9), (11)-(12) bek., 121. § (1) bek. 
3) pont, 22) pont,  368/2011. (XII. 31.) Korm. Rendelet 14. § (1) bek. a) és e) pont, (2), (3) bek.) 
(Szavazati arány: 17 igen szavazat, egyhangú) 
 
749/2012. (VII. 11.) ök. számú határozat 
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Dózsa 
György Gimnázium és Táncművészeti Szakközépiskola és a Kontyfa Középiskola, Szakiskola 
és Általános Iskola intézményvezetője a 1151 Budapest, Sződliget u. 24-30. szám alatti 
telephelyen működő ECDL és ECL vizsgaközpont működésének részletes szabályait és 
feltételeit 2012. augusztus 24-ig írásbeli megállapodásban köteles rendezni. A megállapodás 
egy példányát 2012. augusztus 31-ig tájékoztatásul meg kell küldeni a polgármesternek.  
Felelős   : polgármester 
Határidő: 2012. augusztus 24. a megállapodás megkötésére 
     2012. augusztus 31. a megállapodás megküldésére 
(Jogszabályi hivatkozás: 368/2011. (XII. 31.) Korm. rendelet 14. § (1) bek. b) pont) 
(Szavazati arány: 17 igen szavazat, egyhangú) 
 
750/2012. (VII. 11.) ök. számú határozat 
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy felkéri a 
Dózsa György Gimnázium és Táncművészeti Szakközépiskola intézményvezetőjét, tegye meg 
a szükséges intézkedéseket annak érdekében, hogy a Rákospalotai Szilas Néptáncegyüttes 
Egyesülettel írásbeli megállapodásban rendezzék a 1151 Budapest, Sződliget u. 24-30. szám 
alatti telephely-használatának szabályait és feltételeit. Az intézményvezetői intézkedés 
határideje 2012. augusztus 24. A megállapodás egy példányát 2012. augusztus 31-ig 
tájékoztatásul meg kell küldeni a polgármesternek.  
Felelős   : polgármester 
Határidő: 2012. augusztus 24. a megállapodás megkötésére 
     2012. augusztus 31. a megállapodás megküldésére 
(Jogszabályi hivatkozás: 368/2011. (XII. 31.) Korm. rendelet 14. § (1) bek. b) pont) 
(Szavazati arány: 17 igen szavazat, egyhangú) 
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751/2012. (VII. 11.) ök. számú határozat 
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, 
hogy a Dózsa György Gimnázium és Táncművészeti Szakközépiskola szabályszerű 
működésének megkezdéséhez szükséges fenntartói intézkedéseket az átszervezés tekintetében 
2012. július 30-ig tegye meg az államháztartásról szóló törvény végrehajtásáról szóló 
368/2011. (XII. 31.) Kormány rendelet 14. § (1) bekezdés b) pontjában előírtak szerint.  
Felelős   : polgármester 
Határidő: 2012. július 30. 
(Jogszabályi hivatkozás: 368/2011. (XII. 31.) Korm. rendelet 14. § (1) bek. b) pont) 
(Szavazati arány: 17 igen szavazat, egyhangú) 
 
 
   László Tamás: Jó munkát kíván Ábri László igazgató úrnak és 
munkatársainak a költözéshez.  
 
 

2. Előterjesztés az újpalotai lakótelepen kiépítendő térfigyelő kamerarendszer I. 
ütemének megvalósításáról (Ikt.sz: 117-263/2012. sz. anyag) 
Előterjesztő: László Tamás polgármester 
Előadó: Bitvai Nándor alpolgármester 

 
 
   László Tamás: Kéri alpolgármester urat, ismertesse az előterjesztést.  
 
   Bitvai Nándor: A térfigyelő kamerarendszer I. ütemének 
megvalósításáról szól az előterjesztés. Természetesen nem szeretnének megállni az I. ütemnél, 
a II.,III., IV. ütemben tovább bővítik majd a rendszert. Ismeretes, hogy a belső kerületekből 
kiszorult a bűnözés a peremkerületekbe. A XV. kerület kivételével Budapest valamennyi 
kerületében működik már térfigyelő rendszer. Kéri az előterjesztésben foglaltak támogatását.  
 
   László Tamás: A bizottsági elnököknek, alelnököknek ad szót.  
 
   Dr. Pintér Gábor: A Pénzügyi és Jogi Bizottság 4 igen, egyhangú 
szavazattal elfogadásra javasolta az előterjesztést.  
 
   Dr. Balogh András: A Településfejlesztési, Városüzemeltetési, Érték- 
és Környezetvédelmi Bizottság  5 igen egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést.  
 
   László Tamás: A közbeszerzési eljárást a hatályos rendeletnek, illetve 
a törvényi előírásoknak megfelelően írják ki. Jogtanácsos úrnak ad szót válaszadásra.  
 
   Dr. Trinn Miklós: Tekintettel a 30 millió forintos bekerülési összegre, 
nemzeti értékhatáros, nyílt közbeszerzési eljárást írnak ki.  
 
   László Tamás: Hozzászólások következnek.  
 
   Báder György: Csak a kivitelezés lehet közbeszerzés tárgya, mert a 
működtetést csak a rendőrség végezheti. Ezt a két feladatot ketté kell bontani.  
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   Major Sándor: A korábbi években 8-10 millió forinttal támogatták a 
kerületi rendőrséget. Tavasszal adott be egy indítványt, mely szerint ezeket az összegeke 
inkább térfigyelő rendszer kiépítésére használják fel. Reméli, neki is része van abban, hogy a 
mostani javaslat megszületett. Támogatja a rendszer kiépítését, mert mindent el kell követni a 
bűnözés visszaszorítása érdekében.  
 
   Király Csaba: Az előterjesztés céljával teljes mértékben egyetért, 
szükség van a kamerarendszer kiépítésére. A képviselő-testület nem ismeri a teljes 
beruházáshoz szükséges összeget. Nincsenek pontos információk az üzemeltetés várható 
költségeiről.  
 
   Tóth Imre: A biztonságtechnikai piacon széles skálán mozognak az 
árak. Az önkormányzat professzionális kamerákat szeretne alkalmazni. a közbeszerzési 
pályázatnál megfelelően kell a szempontokat megadni. Az a cél, hogy költséghatékonyan 
tudják a célt megvalósítani.  
 
   Báthory Erzsi: Szükség van a kamerákra, szükség van arra, hogy 
biztonságban érezzék magukat a lakótelepen élők. Kéri a képviselőket, támogassák a rendszer 
kiépítését.  
 
   László Tamás: Megállapítja, hogy több észrevétel nincs, megadja a 
szót a vita lezárására.  
 
   Bitvai Nándor: Az előterjesztés elkészítését műszaki felmérés előzte 
meg. A felmérés dokumentációja rendelkezésre áll, nem osztották ki, mert kifejezetten 
szakmai adatokat tartalmaz. A felmérést végző cég a piaci viszonyok ismeretében készített 
egy előzetes árajánlatot. Az ajánlatot egyeztette két kivitelező céggel, mind a két cég azt 
mondta, hogy az ajánlat a mostani piaci áraknak megfelel. A rendelkezésre álló összegből 
kiépíthető a 10 kamerás rendszer. A kamerák helyét a rendőrséggel egyeztetve jelölték ki. 
Sajnálatos, hogy az Erődkerülő út-Szentmihályi útra már nem jutott kamera. Azt reméli, a 
közbeszerzés nyertese vállalja majd egy 11. kamera telepítését erre a frekventált csomópontra.  
 
   László Tamás: Ismerteti a határozati javaslatokat, szavazást kér.  
 
752/2012. (VII. 11.) ök. számú határozat 
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, jóváhagyja a Bp. 
XV. kerület Vásárcsarnok és a Zsókavár utca környékének I. ütemeként térfigyelő 
kamerarendszerrel való ellátására és megvalósítására vonatkozó engedélyokiratot a 117-
263/2012. sz. előterjesztés 1. sz. melléklete szerinti tartalommal.  
Felelős   : polgármester 
Határidő: 2012. július 11. (döntésre) 
(Jogszabályi hivatkozás: 1990. évi LXV. törvény 1. § (2) bek., 8. § (1) bek., 49/2011. (XII. 1.) 
önkormányzati rendelet) 
(Szavazati arány: 17 igen szavazat, egyhangú) 
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753/2012. (VII. 11.) ök. számú határozat 
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, jóváhagyja a Bp. 
XV. kerület Vásárcsarnok és a Zsókavár utca környékének I. ütemeként térfigyelő 
kamerarendszerrel való ellátásának és megvalósításának költségeit az önkormányzat 2012. évi 
költségvetési rendeletében elfogadott „közbiztonság fejlesztésére” elkülönített soron lévő 
tartalékból biztosítja, és a költségvetés VI.  számú módosításába beilleszti.  
Felelős   : polgármester 
Határidő: 2012. július 11.  
(Jogszabályi hivatkozás: 1990. évi LXV. törvény 1. § (2) bek., 8. § (1) bek., 49/2011. (XII. 1.) 
önkormányzati rendelet) 
(Szavazati arány: 17 igen szavazat, egyhangú) 
 
754/2012. (VII. 11.) ök. számú határozat 
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, 
hogy a  2013. évi költségvetésbe terveztessen be bruttó 30.000 ezer Ft-ot a kamerarendszer 
jövő évi üzemeltetéséhez. 
Felelős   : polgármester 
Határidő: 2013. évi költségvetés tervezése 
(Jogszabályi hivatkozás: 1990. évi LXV. törvény 1. § (2) bek., 8. § (1) bek., 49/2011. (XII. 1.) 
önkormányzati rendelet) 
(Szavazati arány: 17 igen szavazat, egyhangú) 
 
 

3. Előterjesztés a Budapest XV. kerület Széchenyi tér 4/b. szám alatti ingatlan 
megvásárlásáról (Ikt.sz: 117-257/2012. sz. anyag) 

 
 
   László Tamás: Korábban döntött arról a testület, hogy a Széchenyi tér 
4/b. szám alatti épülettel kapcsolatban folytasson tárgyalásokat a Honvédelmi Minisztérium 
illetékeseivel. A tárgyalásra 2012. június 20-án került sor, és olyan megállapodás született, 
hogy az értékbecslésben szereplő áron, két részletben történő fizetéssel ajánlják fel 
megvételre az ingatlant. Ezt a javaslatot tartalmazza az előterjesztést. A képviselő-testület 
megerősítésével kérhetik a Honvédelmi Minisztériumtól az ingatlan értékesítését. A 
vagyonrendeletnek megfelelően becsatoltak egy három hónapnál nem régebbi értékbecslést, 
ami 64 millió forintról szól. A felajánlott vételár rendkívül kedvező, az ingatlan jó helyen 
helyezkedik el, intézményi célra jól hasznosítható épületegyüttes áll rajta. A bizottsági 
elnököknek, alelnököknek ad szót.  
 
   Dr. Pintér Gábor: A Pénzügyi és Jogi Bizottság  4 igen szavazattal 
csak megtárgyalásra javasolta az előterjesztést, mert hiányolták a három hónapnál nem 
régebbi értékbecslést. A hiánypótlás megtörtént. 
 
   Dr. Balogh András: A Településfejlesztési, Városüzemeltetési, Érték- 
és Környezetvédelmi Bizottság  5 igen szavazattal, egyhangúan megtárgyalásra és elfogadásra 
javasolta az előterjesztést.  
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   László Tamás: Megállapítja, hogy kérdés nincs, hozzászólások 
következnek.  
 
   Király Csaba: Gratulál ahhoz, hogy sikerült megállapodni a 
Minisztériummal. Régóta tervezték a vásárlást, a korábbi ciklusban ez nem sikerült.  
 
   Dr. Balogh András: A vételár két részletben történő megfizetése nem 
késlelteti a birtokba vételt?  
 
   Gyurcsánszky János: Támogatja az előterjesztést. Azt javasolja, hogy 
további stratégiai vásárlásokat is kezdeményezzenek. A mostani alacsony ingatlanárak erre 
kedvező lehetőséget adnak. A Bácska utcai fejlesztés adott lehet egészen a Kossuth szoborig. 
A területen van önkormányzati ingatlan, vannak magántulajdonban lévő, illetve egyházi 
ingatlanok. Az ingatlanvásárlásokkal rendezni lehetne a környéket. Nem látja jó 
megállapodásnak, hogy hivatal költözzön a megvásárolt ingatlanba, inkább intézmény 
elhelyezésében kellene gondolkodni.  
 
   Dr. Pintér Gábor: Keret megállapodásban lehet rendezni, hogy a 
tulajdonjog mikor száll át a vevőre. Szorgalmazni kell, hogy az első részlet befizetése után 
történjen meg a tulajdonba adás.  
 
   László Tamás: Nagyon kedvező, hogy kamatmentesen fizethetik 
részletekben a vételárat. A vételár második részletét a 2013. évi költségvetés elfogadását 
követően kerül sor, addig a területre szabályozási tervet kell készíteni, a hasznosításra előbb 
nem kerül sor. A tervek között szerepel egy orvosi rendelő elhelyezése, amiben a környéken 
lévő orvosi rendelőket vonnák össze. Ismerteti az előterjesztett határozati javaslatokat, 
szavazást kér.  
 
755/2012. (VII. 11.) ök. számú határozat 
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy vételi 
ajánlatot tesz a Honvédelmi Minisztériumnak a Budapest XV. kerület Széchenyi tér 4/b. szám 
alatti, 87690 helyrajzi számú ingatlanra a szakvéleményben megjelölt 44 millió forint 
vételárért, két egyenlő, 2012. és 2013. évben esedékes részletben történő fizetés mellett.  
Felelős   : polgármester 
Határidő: 2012. július 11.  
(Jogszabályi hivatkozás: 254/2007. (X. 4.) Korm. Rendelet 25. § (6) bek., 5/2000. (II. 29.) 
önkormányzati rendelet 8. §) 
(Szavazati arány: 17 igen szavazat, egyhangú) 
 
756/2012. (VII. 11.) ök. számú határozat 
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a vételár 
2012. évben esedékes, 22.000.000,- Ft összegű részletét a 2012. évi költségvetésben a 
felhalmozási tartalékok között elkülönített – az ERFA HUSK/1101 pályázat 
előfinanszírozására – előirányzat terhére biztosítja.  
Felelős   : polgármester 
Határidő: 2012. évi költségvetés VI. számú módosítása 
(Jogszabályi hivatkozás: 254/2007. (X. 4.) Korm. Rendelet 25. § (6) bek., 5/2000. (II. 29.) 
önkormányzati rendelet 8. §) 
(Szavazati arány: 17 igen szavazat, egyhangú) 
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757/2012. (VII. 11.) ök. számú határozat 
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, 
hogy a vételár 2013. évben esedékes, 22.000.000,- Ft összegű részletét tervezze be a 2013. évi 
eredeti költségvetésbe.  
Felelős   : polgármester 
Határidő: 2013. évi költségvetés összeállítása 
(Jogszabályi hivatkozás: 254/2007. (X. 4.) Korm. Rendelet 25. § (6) bek., 5/2000. (II. 29.) 
önkormányzati rendelet 8. §) 
(Szavazati arány: 17 igen szavazat, egyhangú) 
 
758/2012. (VII. 11.) ök. számú határozat 
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert a 
vételi ajánlat tulajdonos részére történő megküldésére.  
Felelős   : polgármester 
Határidő: 2012. július 16.  
(Jogszabályi hivatkozás: 254/2007. (X. 4.) Korm. Rendelet 25. § (6) bek., 5/2000. (II. 29.) 
önkormányzati rendelet 8. §) 
(Szavazati arány: 17 igen szavazat, egyhangú) 
 
759/2012. (VII. 11.) ök. számú határozat 
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert a 
vételi ajánlat elfogadása esetén az adásvételi szerződés megkötésére. 
Felelős   : polgármester 
Határidő: 2012. július 16.  
(Jogszabályi hivatkozás: 254/2007. (X. 4.) Korm. rendelet 25. § (6) bek., 5/2000. (II. 29.) 
önkormányzati rendelet 8. §) 
(Szavazati arány: 17 igen szavazat, egyhangú) 
 
 

4. Előterjesztés a Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota 
Önkormányzat 2012. évi költségvetésének VI. módosításáról (Ikt.sz: 117-
264/2012. sz. anyag) 
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 
 
   László Tamás: Kéri irodavezető asszonyt, ismertesse az előterjesztést.  
 
   Aradi Gizella: A költségvetés bevételi és kiadási főösszege 16.814 ezer 
forinttal emelkedik, két intézmény pályázati támogatási összegével. Az előterjesztés 
részletesen bemutatja a működési tartalékok közötti átcsoportosításokat. A felhalmozási 
tartalékok közötti átcsoportosításokhoz képviselő-testületi döntés szükséges. Az 
intézményfejlesztési alapból átcsoportosítanak összeget a GMK részére áthúzódó gázszámla 
kifizetésére. A gyermekek nyári napközis táborba történő szállítására 2 millió forintot 
biztosítanak. Felsorolják az előterjesztésben a polgármesteri keret változásait, az új 
előirányzat 8.079 ezer forint. A módosítást követően a költségvetés főösszege  20.283.651 
ezer forint lett. Csatoltak az előterjesztéshez egy kiegészítést, amely a térfigyelő 
kamerarendszer megvalósításához szükséges átcsoportosítást tartalmazza.  



 12

 
   László Tamás: A bizottsági elnököknek, alelnököknek ad szót. 
 
   Dr. Pintér Gábor: A Pénzügyi és Jogi Bizottság  3 igen szavazattal, 1 
tartózkodás mellett támogatta a költségvetés módosításának elfogadását.  
 
   Dr. Balogh András: A Településfejlesztési, Városüzemeltetési, Érték- 
és Környezetvédelmi Bizottság  3 igen szavazattal, 2 tartózkodással megtárgyalásra és 
elfogadásra javasolta az előterjesztést.  
 
   Bencsics Lászlóné: A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és 
Sport Bizottság  3 igen szavazattal, 1 tartózkodással megtárgyalásra és elfogadásra javasolta 
az előterjesztést.  
 
   Báthory Erzsi: A Szociális, Családvédelmi és Tulajdonosi Bizottság 
egyhangúan elfogadásra javasolta az előterjesztést.  
 
   László Tamás: Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nincs. Az 
kiegészítő anyag figyelembevételével kéri a rendelet megalkotását. A rendelet 
megalkotásához minősített szavazattöbbség szükséges.  
 
R e n d e l e t a l k o t á s 
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy – a 117-
264/a/2012. számú kiegészítő anyagban foglaltakat is figyelembe véve - megalkotja Budapest 
Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzat 31/2012. (…) 
önkormányzati rendeletét a 2012. évi költségvetésről szóló 4/2012. (II. 29.) önkormányzati 
rendelet módosításáról.  
Felelős   : polgármester 
Határidő: kihirdetésre 2012. július 12.  
(Jogszabályi hivatkozás: 1990. évi LXV. törvény 10. § (1) bek., d) pont) 
(Szavazati arány: 12 igen szavazat, 1 ellenszavazat, 4 tartózkodás) 
 
 

5. Előterjesztés a Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat köznevelési 
intézményeinek fejlesztési koncepciójáról (Ikt.sz: 117-265/2012. sz. anyag) 
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 
 
   László Tamás: A következő évtől a köznevelési intézmények 
fenntartója a Magyar Állam lesz. Az önkormányzatoknak augusztus végéig nyilatkozniuk kell 
arról, hogy az intézmények működtetését átveszi-e. Úgy gondolja, hogy a működtetést át kell 
venni, ennek érdekében már tettek lépéseket. A köznevelési intézmény-fejlesztési ajánlások 
azokból az adottságokból indulnak ki, amivel a kerület rendelkezik. A kerület intézményeiben 
a tanulólétszám tíz éven belül 25-30 %-kal csökkent. Ezt a változást az intézményhálózat nem 
követte. A fenntartó ismeri ezeket a számokat. Az előterjesztés arról szól, hogy a jövőben is 
köznevelési intézményként működjenek a jelenlegi intézmények. A fenntartó számára olyan 
javaslatokat tesznek, amik révén a köznevelés megmaradhat azokban az intézményekben is, 
ahol a fenntartó ezt állami fenntartású intézményként nem biztosítana.  
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Az ajánlások azt tartalmazzák, hogy át kell alakítani az iskolai körzeteket, végig kell 
gondolni, mely iskolák rendelkeznek olyan adottságokkal, amik révén a hosszú távú, stabil 
fennmaradásuk biztosítható. Gondolkodni kell azon, hogy a jelenleg is nehéz helyzetben lévő 
iskoláknak a jövőben milyen sorsot szánnak. Azért van az önkormányzat kedvező helyzetben, 
mert az épületek, ingatlanok a tulajdonában maradnak. Ha a fenntartó az adott intézményt 
nem kívánja fenntartani, lehetőség lesz más fenntartót, vagy feladatot keresni az intézmény 
számára. Megoldás lehet egyházi intézmény létesítése, az adott intézmény lehetőségeit 
kihasználó szakosított intézmény létesítése. Az anyag számos olyan lehetőséget tár fel, 
amellyel megmutatják, hogy felkészültek az iskolarendszer átalakításában való részvételre. A 
Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság  tárgyalta az előterjesztést, 
alelnök asszonynak ad szót.  
 
   Bencsics Lászlóné: A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és 
Sport Bizottság  2 igen szavazattal, 2 ellenszavazattal nem támogatta az előterjesztés 
megtárgyalását és elfogadását.  
 
   László Tamás: Kérdések következnek. A vita során az érintett iskolák 
képviselői is szót kapnak.  
 
    Báder György: Az ülés előtt kaptak egy térképet a jelenlegi iskolai 
körzethatárokról. Ennek alapján kérdezi, hogy létezik a Pestújhelyi Iskola, vagy nem? A 
térkép szerint ilyen iskola nem létezik. Ha nincs ilyen iskola, honnan jelentkezett az iskolába 
80 körzetes gyermek? A körzethatárok átszervezésére készült javaslatban sem szerepel a 
Pestújhelyi Iskola.  
 
   Dr. Novák Ágnes: Valóban hiányzik a jelenlegi körzethatárokat 
bemutató térképről a Pestújhelyi Iskola, ami a táblázatban szerepel. A táblázatból viszont 
hiányzik a Neptun Általános Iskola. A táblázat és a térkép is tíz iskolát, körzetet tartalmaz, 
azonban az egyikből az egyik iskola hiányzik, a másikból a másik.  
 
   Németh Angéla: A 10-el jelölt körzet a Pestújhelyi Iskola körzete, nem 
a Pattogós utcai iskolái. Történtek egyeztetések az intézményvezetőkkel azzal kapcsolatban, 
hogyan képzelik el a jövőjüket.  
 
   László Tamás: A Pattogós utcai iskolának nincs körzete, a 10-es 
körzetszámhoz a Pestújhelyi Iskola tartozik. Az iroda képviselőjének ad szót válaszadásra. 
 
   Tiszai Árpád: A jelenlegi előterjesztéssel kapcsolatban nem történt 
valamennyi intézményt érintően egyeztetés. Az intézményrendszer átvizsgálása, a további 
működés átgondolása már 2010 őszén elkezdődött. Az átalakítással kapcsolatban 
folyamatosan voltak egyeztetések, megbeszélések, együttgondolkodások. Ezeken a 
megbeszéléseken egyeztettek a konkrét tanév előkészítéséről, illetve a közép- és hosszú távú 
tervekről. A Pestújhelyi Iskola létezik, 26 gyermekkel indul az 1. osztály.  
 
   László Tamás: Frák Erikának a Pestújhelyi Iskola igazgatójának ad 
szót.  
 
 
 
 



 14

   Frák Erika: A bizottsági ülésen is megkérdezte, hogy a Pestújhelyi 
Iskola körzethatára miért nem szerepel a térképen. Amennyiben nem változik a körzethatár, 
kéri ezt jelezni az előterjesztésben. Az előterjesztés III. fejezet 5. b) pontja szól a Pestújhelyi 
Általános Iskoláról, mely szerint az iskola fizikai adottságai alapján kisebb létszámú 
csoportokkal működő köznevelési intézmény befogadását teszi lehetővé. Ez az épületre 
vonatkozó tényadat, nem fejlesztési elképzelés. Az iskolát az 1980-as évek végén átépítették, 
az iskolát akkor úgy tervezték meg, hogy évfolyamonként egy osztályt fogad be. Az évek 
során ez változott, bővült, jelenleg 11 osztály jár az iskolában, 95 %-os a kihasználtságuk. A 
Pestújhelyi iskolában két éve emelt szintű informatikai oktatás folyik, 5. osztálytól heti öt 
órában tanítanak informatikát. A kikerülő 8. osztályosok között volt olyan tanuló, aki az 
ECDL vizsga valamennyi modulját elvégezte. Szintén emelt szinten tanítják az angolt a felső 
tagozaton. Átvették a Meixner oktatási módszert is. A fejlesztési elképzeléseik erősítésére, 
támogatására lenne szükség, ez azonban az előterjesztésben nem látszik. Polgármester úr azt 
mondta, hogy az előterjesztés ajánlás az új fenntartó részére. Úgy gondolja, hogy az új 
fenntartó az előterjesztésből nem fogja látni azt, hogy a Pestújhelyi iskola milyen értékkel bír. 
Kéri, szerepeljen az előterjesztésben, hogy az új fenntartó értéket kap, értéket vesz át, értéket 
visz tovább. Az OMIS iroda kérte az intézményvezetőket, hogy a köznevelési koncepcióval 
kapcsolatban írják le a véleményüket. A beadott írásos véleményében szerepelt a 
körzethatárok módosítására vonatkozó javaslata, a beiratkozás tapasztalatai. Minden évben 
leírja, hogy sok gyermek azért nem a kerületi iskolákat választja, mert nincsenek olyan 
lehetőségek, amiket a környező kerületekben megtalálnak a szülők. Ilyenek például a két 
tannyelvű oktatás, a művészeti nevelés, az egyházi oktatás. Évek óta felhívja ezekre a 
problémákra a figyelmet. A mai napon kapta kézhez az intézményvezetői pályázatát, a 
képviselő-testület öt évre ismét bizalmat szavazott számára. Megköszöni a bizalmat, reméli 
lehetősége lesz kitölteni az öt évet. Polgármester úr az egyik értekezleten elmondta, hogy 
proaktív gondolkodást vár el az intézményvezetőktől. A pályázatát újra átnézve látja, hogy 
ebben a kérdésben egyformán gondolkodnak. A pályázatában leírta, hogy a változások a 
nevelő-testület minden tagjától a feladatokkal való reális szembenézést, proaktív cselekvést 
igényelnek. Ezt a proaktív cselekvést kéri a képviselő-testülettől. A gondolatsor 
összegzéseként idéz a pályázatából: „Iskolánk 106 éve működik, ezáltal fontos része 
Pestújhelynek. Ahogy a költő írja, egy település identitástudatát a templom és az iskola 
határozza meg. Hiszem, hogy a jelenlegi és a későbbi fenntartó is így gondolkodik. Célom  
hogy iskolánk a jövőben is családias, gyermekközpontú, barátságos, jó hangulatú maradjon, 
ahová a szülők szívesen hozzák gyermekeiket, a tanulók és pedagógusok is jól érzik magukat, 
mert biztosított a tudás, amire építkezni lehet. Olyan intézményt szeretnék a továbbiakban is 
működtetni, amelyet Pestújhely magáénak ismer el, ami élesztője, ösztönzője a kulturális 
életnek, a kerületi közéletnek. Célom a változó körülmények között is működőképes 
intézmény megtartása és irányítása, a belső és külső adottságok figyelembevételével, 
fejlesztésével. Célom, hogy 2013. január 1-jével egy értékeket, tudást képviselő és 
megvalósító iskola kerüljön állami irányítás alá.” Ebben kéri a képviselő-testület támogatását.  
 
   László Tamás: A Neptun utcai iskola vezetőjének ad szót.  
 
   Rónáné Helle Mária: A Neptun Általános Iskola részéről a szakmai 
érveket már sok alkalommal elmondta. Azért kért szót, mert az előterjesztésben szereplő 
ajánlások nem mutatnak kedvező jövőképet az iskola számára. Nem szerepel a táblázatban a 
Neptun Általános Iskola. Már 10-12. éve az iskola rendelkezik a legkisebb körzettel. Ennek az 
előzménye elhangzott, de változtatási javaslat nem szerepel az anyagban. Örül annak, hogy az 
egyeztető tárgyalásokkal kapcsolatban változás várható.  
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Az elmúlt egy évben, ami alatt az intézményátszervezés folyt, a pedagógusok megértőek 
voltak. A gazdasági szempontok ugyanolyan fontosak, mint a szakmai szempontok, ezt 
mindenki tudja. Az előterjesztésben szereplő javaslat azonban láthatóan elbillen néhány iskola 
felé,, nem érvényesülnek bizonyos szempontok. Ez összeegyeztethetetlen az 
esélyegyenlőséggel. Kéri, hogy az egyeztetések valósuljanak meg a gyakorlatban, és kellő 
időben. Az elmúlt 10-12 év alatt, amíg a Száraznád NOK-hoz tartozott az iskola, nem volt 
lehetősége személyesen részt venni az egyeztetéseken. Mindig csak a végeredményt élték 
meg, és nem mindig pozitív irányban. Jelzi, hogy szeretne egy kolléganője is szót kérni.  

 
László Tamás: Szavazást kér arról, hogy Vlasics Ágnes a Neptun 

iskola képviseletében szót kapjon.  
 

Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 3 percben 
szót ad Vlasics Ágnesnek, a Neptun Iskola pedagógusának. 
(Szavazati arány: 17 igen szavazat, egyhangú) 
 

 
Vlasics Ágnes: A Neptun utcai Általános Iskola tanára és a 

közalkalmazotti tanács tagja. A koncepció 5. oldalán látható új körzethatárok kialakításával 
eldöntötték, hogy a pestújhelyi, újpalotai általános iskolák körzete négy iskola között lesz 
felosztva. A Neptun iskola egy gondolat erejéig jelenik csak meg a koncepcióban, mely 
szerint vizsgálandó az iskola sorsa. Az épületet a tulajdonosi jogokat gyakorló önkormányzat 
többféle módon is hasznosíthatja. Ez a többféle mód egyetlen lehetőséget említ meg: az 
egyháznak való felajánlást, köznevelési célokkal. Ez csupán egy lehetőség, mert vagy kell az 
egyháznak az iskola, vagy nem. Ez ellentmond a következő ténynek, mely szerepel a 
koncepcióban. E szerint az önkormányzat a jelenleg is nevelési-oktatási intézményeknek 
használt épületeit továbbra is köznevelési célra kívánja használni. Ha az egyháznak nem kell 
az épület, akkor mi a másik lehetőség, ami a Neptun iskolával történhet? Az anyag 7. oldalán 
a d) pontban a Hubay Jenő Alapfokú Művészeti Oktatási Intézmény kapcsán szóba kerül egy 
esetleges művészeti tagozatos általános iskolai képzéssel kiegészült intézmény. Igazgató úr 
elmondta, hogy sem tornaterme, sem más lehetősége nincs az általános iskolai képzés 
bevezetéséhez. A Neptun utcai iskola balett-termekkel rendelkezik, tehát megvalósítható a 
táncművészeti oktatás. Az iskola rendelkezik továbbá kemencével, felszerelt műhelyekkel, 
képzett kézműves tanárokkal, így képzőművészet is oktatható az épületben. Az egész 
koncepció arra épít, hogy fogy a tanulólétszám a kerületben, és ehhez az intézmények nem 
alkalmazkodnak. Ennek ellenére a vezetés létrehozna egy új, művészeti oktatást folytató 
általános iskolát. A kerület azért is veszít tanulókat, mert más kerületekben olyan 
lehetőségeket találnak a gyerekek, amelyek itt nincsenek. Nincs alapfokú művészeti általános 
iskola. Számára meglepő és új hír, hogy a Meixner Iskolában folyik művészeti oktatás. Nincs 
a kerületben két tannyelvű iskola, ellentétben a szomszédos kerületekkel. A Neptun iskola a 
nyelvi oktatás terén is jól képzett pedagógus gárdával rendelkezik. Emlékezteti a 
képviselőket, hogy a német nemzetiségi tagozatot a Neptun iskola vezette be, és most vezeti 
ki. De a tanerő, aki a német két tannyelvű oktatásra is alkalmas, az iskolában maradt. 
Megvannak a tanárok, akik a két tannyelvű angol oktatásra alkalmasak, mivel heti 5 órában 
oktatják az angolt a gyerekeknek 1. osztályos koruktól. Kéri, hogy ezeken a lehetőségeken is 
gondolkodjon el a fenntartó önkormányzat.  
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Kőrösy Róbert: Fájlalja, hogy a Hubay Jenő Alapfokú Művészeti 
Oktatási Intézmény csak egy mondatot érdemelt a koncepcióban, azt is azzal kapcsolatban, 
hogy jó lenne mellé tenni egy általános iskolát. Nem szerepel az anyagban, hogy a Hubay 
Jenő iskola gyermeklétszáma számottevően nem csökken. Szó volt korábban arról, hogy 
indítsanak az intézmény északi szárnyában egy osztályos évfolyamonkénti művészeti 
tagozatos általános iskolát. Ez az épületrész 2017-ig foglalt. Az épület már nem alkalmas 
évfolyamonkénti két osztály indítására. Akkor lenne alkalmas, ha a zeneiskolának átépített 
szárnyat visszaépítik általános iskolának. Ezt nem szívesen javasolja a jövőbeni fenntartónak. 
Tornaterem nincs az épületben, mert a régiből lett Európa egyik legjobb akusztikájú 
hangversenyterme. Visszaalakítható a terem tornateremmé, de ezzel veszítene a kerület. A 
27/1998. MKM rendelet megszigorította az alapfokú művészetoktatási intézményekben tanító 
pedagógusok alkalmazási feltételeit. Alapfokú művészeti iskolában nem lehet nem szakos 
tanárt alkalmazni.  

 
Tóth Imre: A köznevelési törvény elfogadása ellen egy megosztott 

pedagógus társadalom lépett fel, szakszervezetek tiltakoznak. Bizonytalan a jövőképük, 
félnek az elbocsátásoktól, az intézménybezárásoktól. Létre fog jönni egy állami 
intézményfenntartó központot, amiben a feladatok, hatáskörök a mai napig tisztázatlanok. 
Még mindig nem tudják, ki mit fog csinálni, kire milyen felelősség hárul. Az állami 
intézményfenntartó központ bekebelezi az egész intézményrendszert. A fenntartáshoz 
szükséges forrásokat elvonja az önkormányzatoktól, az üzemeltetéshez szükséges költségeket 
pedig itt hagyja. A 2013-as költségvetés sarokszámaiból már most látszik, hogy a jövő évben 
38 %-kal kevesebbet kapnak az önkormányzatok. A központnál lehet majd pályázni 
üzemeltetési feladatokra. Polgármester úr mindig elmondja, hogy az állam és az 
önkormányzat együttes jelenléte az ideális. Ha ez úgy fog működni, hogy az állam a 
költségeket hagyja az önkormányzatoknál, az nem lesz optimális működés. Mindig elhangzik, 
hogy a gazdaságosság és a szakmaiság elképzelhető együtt, csak éppen be kellene indítani, 
illetve folytatni kellene, ahogy a Neptun iskolában azokat az oktatási folyamatokat, amelyek a 
korábbi hozzászólásokban elhangzottak. Az Ady Endre utcai volt szakközépiskola 
vonatkozásában felmerült korábban az egyház, de az egyház menekült az iskola 
fenntartásától. Nem tudja, mennyiben változik ez a közeljövőben. Reméli, hogy a 
gazdaságosságra hivatkozva, a körzethatárok újra felosztása segítségével nem iskolák 
kerülnek bezárásra. Mondhatják majd, hogy már nem az ő felelősségük, mert a fenntartó az 
állam lesz. Tart attól, hogy a fejlesztési koncepció az iskolabezárásokat készíti elő. 
Emlékezteti polgármester urat, hogy a Fideszes képviselők többször kijelentették, nem fognak 
iskolákat bezárni. Véleménye szerint az állam ezt meg fogja tenni.  

 
Király Csaba: Hiányolja a határozati javaslatok közül, hogy melyek 

azok az iskolák, amelyek működtetését a kerületi önkormányzat vállalja. Amikor a törvényt 
megalkották, és azt polgármester úr is megszavazta a parlamentben, azt ígérte, hogy a törvény 
lehetőséget ad arra, hogy valamennyi iskola működtetését vállalják. A jelen előterjesztésben 
egészen más szerepel, annak alapján az állam fog iskolákat megszűntetni. Ha ez a beígért 
érték- és irányváltás a kerületben, arra nem lenne büszke. Kíváncsi arra, ki mondja meg a 
pestújhelyi polgároknak, hogy az egyetlen iskolájuk megszűntetését ajánlják az államnak. Az 
előterjesztésből az derül ki, hogy korábban hitegették a pedagógusokat, most az iskolák 
megszűntetését ajánlják a jövőbeni fenntartónak.  
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Németh Angéla: Az előterjesztés címe inkább találgatás, ötletelés 
lehetne koncepció helyett. A IV. pontban szerepel, hogy az önkormányzat nyári napközis 
tábort biztosít 2-7. osztályosok részére. A Szántóföld úton már harmadik hete működik a 
tábor. Az első héten nagyon sok szülő kereste meg, és panaszkodott az ellátásra. Tudomása 
szerint a kerületi vezetők voltak a táborban, meghallgatták a problémákat. Azt gondolta, hogy 
ezzel megszűnnek a panaszok. Nem így lett, mert továbbra is sok panasz volt a táborra, 
elsősorban az élelmezésre. A második héten kiment a táborba, és azt hallotta, hogy semmi 
nem változott. A gyerekek éhesen mennek a táborba, kapnak tízórait, ebédet és uzsonnát, azt 
osszák be maguknak. Az ellátás minőségét mutatja a kiöntött maradék mennyisége. Azok a 
gyerekek, akik a napközis táborba járnak, nem a gazdag szülők unatkozó gyermekei. Ha már 
napközis ellátást biztosítanak az arra rászoruló tanulók részére, akkor biztosítsák számukra a 
megfelelő élelmezést is. Bár pályáztak, és az alapanyagot őstermelőtől szerzik be, kéri a 
vezetőket, figyeljenek oda jobban a tábor működtetésére, az oda járó gyerekek ellátására. 

 
Vizér Klára: Hallott azokról a problémákról, amikről Németh Angéla 

képviselőtársa beszélt. Megragadja az alkalmat, hogy a televízió nyilvánossága előtt tegyék 
helyre a nyári gyermekétkeztetéssel kapcsolatban felvetett kérdéseket. A korábbi években is a 
Károly Róbert iskola konyhája főzött a napközis tábor részére. Nem érti, hogy ebben az évben 
mitől lett probléma. Az, hogy az alapanyagok egy részét őstermelőktől szerzik be a pályázat 
része volt. Az Ifjúsági és Sportközpont vezetője kiegészítésként vásárolt kenyeret, zsírt, 
hagymás, tehát éhes gyermek nem marad a táborban. A Szociális és Egészségügyi Iroda is tett 
felajánlást az étkezés kiegészítéséhez. Felhívja azoknak a szülőknek a figyelmét, akiknek a 
gyermekük a táborba jár, hogy a gyermekeknek nem éhesen kell megérkeznie a nyári táborba. 
A nyári táborban nem napi ötszöri étkezést biztosítanak. Reggelit, vacsorát otthon kell adni a 
gyerekeknek. Azt is tudni kell, hogy a nyári táboroztatás nem ingyenes annak ellenére, hogy a 
gyermekek egy része nem fizet az ellátásért. Az önkormányzat megvásárolja és kifizeti a 
szolgáltatást. Örülni kell annak, hogy a táborban ellátást, felügyeletet biztosítanak a 
gyermekek részére. Megköszöni azoknak a tanároknak a munkáját, akik részt vesznek a 
táboroztatásban.  

 
László Tamás: A Szociális és Egészségügyi Iroda megbízott 

vezetőjének ad szót.  
 
Reiszné Naszádi Magdolna: Ők is értesültek a táborban kialakult 

helyzetről, ezért étkezési utalványt adnak a táborvezetésnek annak érdekében, hogy egy 
gyerek se maradjon éhesen.  
 
   László Tamás: Tóth Imre és Németh Angéla képviselőknek ad szót 
ügyrendi felszólalásra.  
 
   Tóth Imre: Ha felajánlások érkeznek az étkezés kiegészítésére, akkor 
kell valamilyen problémának lennie. Nem mindegy, hogy egy termelőtől mennyiért veszik 
meg az alapanyagot, illetve milyen minőségben. Az nem lehet megoldás, hogy nem kell 
aggódni, mert lesz zsíros kenyér.  
 
   Németh Angéla: Alpolgármester asszony megnyugtatta, hogy nem 
maradnak éhesek a gyermekek. A szülőket nem lehet erről a helyről ránevelni arra, hogy 
adjanak a gyermekeknek reggelit. Azt gondolja, ha lenne miből, akkor adnának reggelit a 
gyerekeknek. Valóban ugyanaz a konyha főz, és eddig nem volt rájuk panasz. Most azt 
tapasztalták, hogy bár ugyanaz a konyha, nem ugyanaz a minőség.  
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   László Tamás: Az Ifjúsági és Sportközpont vezetőjének ad szót.  
 
   Dr. Géczi István: Második alkalommal kerül olyan hang a testület elé, 
aminek nincs alapja. Tájékoztatásul elmondja, hogy az első három hétben a Neptun utcai és a 
Száraznád utcai iskola adta a konyhai személyzetet. Az első héten a személyzet vezetője 
keltett olyan hangulatot, ami idáig vezetett. A Neptun és a Száraznád főzőkonyhája az egyik 
nap csak 9 emberre főzött. A korábbi években a Károly Róbert iskola minden jelzésre azonnal 
reagált. Ha több folyadékra volt szükség, akkor pótolták a folyadékot. A hangulatot a 
Száraznád konyha vezetője szította. Több illetékessel vizsgálták a helyzetet, és 
megállapították, hogy alaptalanok voltak a felvetett problémák. Mióta a konyhavezető nem 
dolgozik a táborba, nincs gond. Nem szabad azt mondani, hogy a gyerekek éheznek, mert az 
nem igaz. A zsíros kenyér csak kiegészítésként van. Reméli, hogy az első három hétben 
tapasztalt hangulatkeltés nem ismétlődik meg.  
 
   Bitvai Nándor: Kétszer is volt a táborban az elmúlt hetekben. A 
táborban szinte lincs-hangulat uralkodott, panaszkodtak a rossz ellátásra. Tudni kell, hogy a 
napi fejadag 440,- Ft, amiből nem lehet csodát tenni. A főzőkonyha személyzete vállalta, 
hogy szükség esetén zsíros kenyeret készít a gyerekeknek. Tudomása szerint az Ifjúsági és 
Sportközpont a táboroztatás céljára kapott 1,5 millió forintot. Javasolja, hogy ebből az 
összegből egészítse ki az étkeztetésre rendelkezésre álló keretet.  
 
   László Tamás: Kovács Tibor igazgatónak ad szót. 
 
   Kovács Tibor: Sajnálja, hogy a kerületi köznevelési koncepció 
tárgyalása kapcsán a táboroztatás körül felmerült problémákról kell hosszan beszélni. A tábor 
elindulását követő harmadik napon már problémákról hallottak. Csütörtökön az érintettek 
megjelentek a helyszínen, és tapasztalták, hogy mesterséges indulatkeltésről van csak szó. Ezt 
a hangulatot egy szakács korbácsolta fel. Amikor a helyszínen kérdezte meg a problémákról, 
nem tudott semmit felhozni. Az étkezést azok az emberek biztosítják, akik már hosszú évek 
óta. Többször volt a táborban, megkóstolta az ételt, kérte írják fel naponta a problémákat. 
Írásos megkeresés nem érkezett hozzá. Az előterjesztéshez visszatérve elmondja, hogy a 
kerületben is tapasztalható a gyermeklétszám csökkenése, az intézményhálózat merevségével. 
Az előterjesztés erénye, hogy szembenéz ezzel a helyzettel, megpróbál válaszolni a kialakult 
helyzetre. Ez úgy lehetőséges, hogy a minőséget helyezik előtérbe, és színvonalas oktatást 
alakítanak ki. Ezt a saját lehetőségeivel támogatja.  
 
   László Tamás: Báder György képviselőnek ad szót ügyrendi 
felszólalásra.  
 
   Báder György: Nagyon eltértek az előterjesztés tárgyától. Többről van 
szó, mint a „zsíros kenyérről”.  
 
   Vizér Klára: Egyetért képviselő úrral, de a napközis táborról is fontos 
volt beszélni. A tegnapi napon járt a táborban, örültek a gyerekek az elkészült játszótérnek, 
Hiányolták, hogy nincs homokozó eszköz, és nincs folyékony szappan. Örül annak, hogy az 
alpolgármesteri fizetéséből ezeket a hiányosságokat pótolni tudja, és a holnapi napon 
kiszállítja a táborba a homokozó eszközöket és a folyékony szappant. Az előterjesztést a vita 
elején elhangzott kiegészítő javaslatokkal együtt támogatja.  
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László Tamás: Megköszöni a felajánlást. Az önkormányzat törekvései 

nyilvánvalóak. Azzal, hogy a Károly Róbert iskolát és a Neptun iskolát egyesítik, a 
megüresedett épületegyüttest átadhatják egy túlzsúfolt intézmény számára. Ez is mutatja, 
hogy valamennyi intézményüket igyekeznek megtartani, minden intézményt értéknek 
tartanak. A napközis táborban a mai napon adták át az 5 millió forintért megépített játszóteret, 
négy műfüves pályára adták be a pályázatot, mind a négy megvalósítására nyertek pályázati 
pénzt. Ezzel közel 250 millió forintos beruházás indul a sportudvar fejlesztés érdekében. A 
vita során jogosan felvetett javaslatoknak megfelelően kiegészíti a határozati javaslatot azzal, 
hogy a XV. kerületi Önkormányzat a pestújhelyi identitás megtartása érdekében törekedjen a 
Pestújhelyi Iskola megtartására. Törekedni kell arra, hogy a Neptun utcai iskola két tannyelvű 
intézményként való működését ajánlja a fenntartónak. Ajánlja továbbá, hogy a Hubay Jenő 
Iskola a jövőben is jelenlegi formájában működhessen. Az elhangzott kiegészítéssel kér 
szavazást a határozati javaslatokról.  
 
 
760/2012. (VII. 11.) ök. számú határozat 
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy elfogadja a 
117-265/2012. sz. előterjesztés mellékletében szereplő, a kerület köznevelés fejlesztési 
elképzeléseivel, céljaival kapcsolatos jövőbeni elképzeléseket az alábbi kiegészítésekkel: 
a) törekedni kell a pestújhelyi identitás növelése érdekében a Pestújhelyi Általános Iskola 
megtartására; 
b) a Neptun utcai iskola két tannyelvű iskolaként való működtetését ajánlják a fenntartónak; 
c) törekedni kell arra, hogy a Hubay Jenő Alapfokú Művészetoktatási Iskola a jövőben is a 
jelenlegi formában működjön tovább. 
Felelős   : polgármester 
Határidő: 2012. július 11.  
(Jogszabályi hivatkozás: 1990. évi LXV. törvény 8. § (1) bek.) 
(Szavazati arány: 12 igen szavazat, 4 ellenszavazat, 0 tartózkodás) 
 
 
761/2012. (VII. 11.) ök. számú határozat 
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, felkéri a 
polgármestert, juttassa el a 760/2012. (VII.11.) számú határozatban foglaltak szerint 
kiegészített, a kerület köznevelés fejlesztési elképzeléseivel, céljaival kapcsolatos jövőbeni 
elképzeléseket a leendő intézményfenntartó hivatalnak.  
Felelős   : polgármester 
Határidő: 2012. szeptember 30. 
(Jogszabályi hivatkozás: 1990. évi LXV. törvény 8. § (1) bek.) 
(Szavazati arány: 12 igen szavazat, 4 ellenszavazat, 0 tartózkodás) 
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6. Előterjesztés a Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat tulajdonában álló 
egyes gazdasági társaságoknál az ügyvezető díjazásának a megállapításáról 
(Ikt.sz: 117-266/a/2012. sz. anyag) 
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 
 

László Tamás: Két gazdasági társaság vezetőjének béremelésére 
tesznek javaslatot az előterjesztésben. A bizottsági elnököknek ad szót.  

 
Dr. Pintér Gábor: A Pénzügyi és Jogi Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal megtárgyalásra javasolta az előterjesztést, az előterjesztés későbbi módosítása 
miatt nem javasolták az elfogadást.  

 
Dr. Balogh András: A Településfejlesztési, Városüzemeltetési, Érték- 

és Környezetvédelmi Bizottság 5 igen szavazattal elfogadásra javasolták az előterjesztést.  
 
Gyurcsánszky János: A két vezető összességében nem kap 5 %-os 

béremelést. Ha a prognosztizált inflációval számolnak, akkor a nominál bér emelkedése 
mellett a reálbérük csökkenni fog. Úgy gondolja, hogy ha adnak, akkor adjanak nagyobb 
százalékos béremelést, vagy ha arra nincs lehetőség, akkor csak jövőre emeljék a bérüket. 

 
László Tamás: Megállapítja, hogy több észrevétel nincs, az 

előterjesztés szerinti határozati javaslatokról kér szavazást.  
 
762/2012. (VII. 11.) ök. számú határozat 
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a CSAPI-
15 Vásárcsarnok- és Piacfenntartó Korlátolt Felelősségű Társaság ügyvezetőjének, dr. 
Szaniszló Attilának az alapbérét 2012. július 1-jei hatállyal havi bruttó 400.000,- Ft-ban 
állapítja meg.   
Felkéri a polgármestert, hogy az alapbéremeléshez szükséges intézkedéseket tegye meg. 
Felelős   : polgármester 
Határidő: 2012. július 11. (döntésre) 
     2012. július 20. (intézkedésre)   
(Jogszabályi hivatkozás: 2006. évi IV. törvény 141. § (2) bek., CSAPI-15 Kft alapító okiratának 5.2.d) 
pontja) 
(Szavazati arány: 16 igen szavazat, egyhangú) 
 
763/2012. (VII. 11.) ök. számú határozat 
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 
RÉPSZOLG Környezetgazdálkodási és Foglalkoztatási Nonprofit Közhasznú Korlátolt 
Felelősségű Társaság ügyvezetőjének, Demeter Jánosnak az alapbérét 2012. július 1-jei 
hatállyal havi bruttó 520.000,- Ft-ban állapítja meg.   
Felkéri a polgármestert, hogy az alapbéremeléshez szükséges intézkedéseket tegye meg. 
Felelős   : polgármester 
Határidő: 2012. július 11. (döntésre) 
     2012. július 20. (intézkedésre)   
(Jogszabályi hivatkozás: 2006. évi IV. törvény 141. § (2) bek., RÉPSZOLG Kft alapító okiratának 
11.2. c) pontja) 
(Szavazati arány: 16 igen szavazat, egyhangú) 
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7. Előterjesztés egyes lejárt határidejű határozatok végrehajtási határidejének 

módosításáról (Ikt.sz: 117-267/2012. sz. anyag) 
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 
 
   László Tamás: Az előterjesztés minden szükséges információt 
tartalmaz, nem tesz szóbeli kiegészítést. A Pénzügyi és Jogi Bizottság alelnökének ad szót.  
 
   Dr. Pintér Gábor: A Pénzügyi és Jogi Bizottság 4 igen egyhangú 
szavazattal támogatja az előterjesztést azzal, hogy az első határozati javaslatban szerepeljen a 
naptári nap megjelölése is, a második határozati javaslatban pedig, 2013. szeptember 30. a 
helyes határidő.  
 
   László Tamás: Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nincs. A 
Pénzügyi és Jogi Bizottság észrevételének figyelembevételével kér szavazást.  
 
 
764/2012. (VII. 11.) ök. számú határozat 
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az 
595/2011. (VI. 29.) ök. számú határozat végrehajtási határidejét 2013. május 31-re módosítja.  
Felelős   : polgármester 
Határidő: 2012. július 11.  
(Jogszabályi hivatkozás: 28/2012. (VII. 2.) önkormányzati rendelet 8. § (1) bek.) 
(Szavazati arány: 12 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 4 tartózkodás) 
(Megerősítve a PJB 425 /2012. (VII. 9.) sz. határozata) 
 
765/2012. (VII. 11.) ök. számú határozat 
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 
438/2011. (V. 25.) ök. számú határozat végrehajtási határidejét 2013. szeptember 30-ra 
módosítja.  
Felelős   : polgármester 
Határidő: 2012. július 11.  
(Jogszabályi hivatkozás: 28/2012. (VII. 2.) önkormányzati rendelet 8. § (1) bek.) 
(Szavazati arány: 12 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 4 tartózkodás) 
(Megerősítve a PJB 425 /2012. (VII. 9.) sz. határozata) 
 
766/2012. (VII. 11.) ök. számú határozat 
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az 
1096/2011. (XII. 14.) ök. számú határozat végrehajtási határidejét 2013. december 31-re 
módosítja.  
Felelős   : polgármester 
Határidő: 2012. július 11.  
(Jogszabályi hivatkozás: 28/2012. (VII. 2.) önkormányzati rendelet 8. § (1) bek.) 
(Szavazati arány: 12 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 4 tartózkodás) 
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767/2012. (VII. 11.) ök. számú határozat 
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 
293/2012. (IV. 25.) ök. számú határozat végrehajtási határidejét 2012. november 30-ra 
módosítja.  
Felelős   : polgármester 
Határidő: 2012. július 11.  
(Jogszabályi hivatkozás: 28/2012. (VII. 2.) önkormányzati rendelet 8. § (1) bek.) 
(Szavazati arány: 12 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 4 tartózkodás) 
 
768/2012. (VII. 11.) ök. számú határozat 
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 
230/2012. (III. 28.) ök. számú határozatát visszavonja. 
Felelős   : polgármester 
Határidő: 2012. július 11.  
(Jogszabályi hivatkozás: 28/2012. (VII. 2.) önkormányzati rendelet 8. § (1) bek.) 
(Szavazati arány: 12 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 4 tartózkodás) 
 
 

8. Előterjesztés a székhelyhasználati kérelemről (Ikt.sz: 117-258/2012. sz. anyag) 
 
 
   László Tamás: A Tóth István utcai óvoda területre kérte egy alapítvány 
székhelyhasználati bejegyzés engedélyezését. A bizottsági elnököknek, alelnököknek ad szót.  
Pénzügyi és Jogi Bizottság alelnökének ad szót.  
 
   Dr. Pintér Gábor: A bizottság egyhangúan támogatta a kérelmet.  
 
   Dr. Balogh András: A Településfejlesztési, Városüzemeltetési, Érték- 
és Környezetvédelmi Bizottság egyhangúan támogatta az előterjesztést.  
 
   Bencsics Lászlóné: A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és 
Sport Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal megtárgyalásra és elfogadásra javasolta az 
előterjesztést.  
 
   László Tamás: Megállapítja, hogy kérdés, észrevétel nincs, az 
előterjesztett határozati javaslatokról kér szavazást.  
 
 
769/2012. (VII. 11.) ök. számú határozat 
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hozzájárul 
ahhoz, hogy a Vidám Ovis Évek Alapítvány megnevezésű társadalmi szervezet a 81009 
helyrajzi számú, a 1155 Budapest Tóth István u. 98. szám alatti önkormányzati tulajdonban 
lévő ingatlant térítésmentesen, szívességi használat jogcímén 2015. szeptember 1-jéig 
székhelyül használja.  
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Felhatalmazza a Budapest Főváros XV. kerület Önkormányzat polgármesterét és jegyzőjét a 
székhelyhasználathoz hozzájáruló nyilatkozat aláírására.  
Felelős   : polgármester 
Határidő: 2012. július 30. (aláírásra) 
(Jogszabályi hivatkozás: 5/2000. (II. 29.) önkormányzati rendelet 11. §) 
(Szavazati arány: 16 igen szavazat, egyhangú) 
 
 

9. Előterjesztés az Ifjúsági és Sportközpont intézményvezetői pályázatáról (Ikt.sz: 
117-259/2012. sz. anyag) 

 
 
   László Tamás: Az előterjesztéshez nem kíván kiegészítést tenni. A 
bizottsági elnököknek, alelnököknek ad szót.  
 
   Dr. Pintér Gábor: A Pénzügyi és Jogi Bizottság 3 igen szavazattal, 1 
tartózkodás mellett támogatta az előterjesztést.  
 
   Bencsics Lászlóné: A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és 
Sport Bizottság 3 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal megtárgyalásra javasolta az 
előterjesztést.  
 
   László Tamás: Megállapítja, hogy kérdés nincs, hozzászólások 
következnek.  
 
   Németh Angéla: Reméli, sikerül úgy kiírni a pályázatot, hogy vezetőt 
tudjanak megbízni az Ifjúsági és Sportközpont élére. Kéri a kerület vezetésétől, hogy ha 
megbízzák az öt fős előkészítő bizottságot, akkor vegyék komolyan a véleményüket.  
 
   Tóth Imre: Ami az elmúlt testületi ülésen történt a pályázatok kapcsán 
az nem volt elegáns, nem volt méltó a képviselő-testülethez. Kéri, hogy a következő 
alkalommal a pályázókat ne hozzák hasonló helyzetbe.  
 
   Dárdai Árpádné: A nyári időszak miatt a beadási határidőt augusztus 
31-re javasolja módosítani.  
 
   László Tamás: Megállapítja, hogy több észrevétel nincs, a vitát lezárja. 
Javasolja, hogy a megjelentetés dátuma augusztus 1-je legyen, ezzel a leadási határidő is 
augusztus 31-re módosul. A vezetői megbízás kezdő időpontjaként október 1-jét, a megszűnés 
időpontjául 2017. szeptember 30-át javasol. A NKI honlapján történő publikálás 2012. 
augusztus 1-je legyen. Ezekkel a módosításokkal kér szavazást a pályázati kiírásról, illetve az 
előterjesztett határozati javaslatokról.  
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770/2012. (VII. 11.) ök. számú határozat 
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 
munkáltatói jogkörében eljárva pályázatot hirdet az Ifjúsági és Sportközpont (1152 Budapest, 
Széchenyi tér 8-10.) igazgatói (magasabb vezetői) feladatainak ellátására a 117-259/2012. sz. 
előterjesztés 1. számú melléklete szerinti tartalommal, azzal a módosítással, hogy  

- a vezető megbízatás kezdő napja és megszűnésének időpontja: 2012. október 1.- 2017. 
szeptember 30. 

- a pályázat benyújtásának határideje: 2012. augusztus 31. 
- az NKI honlapján történő publikálás időpontja: 2012. augusztus 1. 

Felelős   : polgármester 
Határidő: 2012. július 11.  
(Jogszabályi hivatkozás: 1990. évi LXV. törvény 9. § (4) bek., 1992. évi XXXIII. törvény 20/A. § (1), 
(3)-(7) bek., 20/B. § (1)-(2) bek., 325/2008. (XII. 29.) Korm. rendelet 5. § (1) bek.) 
(Szavazati arány: 16 igen szavazat, egyhangú) 
 
771/2012. (VII. 11.) ök. számú határozat 
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, 
hogy gondoskodjon a 117-259/2012. sz. előterjesztés 1. melléklete szerinti pályázati felhívás 
közzétételéről a Nemzeti Közigazgatási Intézet internetes oldalán, a kerületi önkormányzat 
honlapján és az Életképekben.  
Felelős   : polgármester 
Határidő: a Nemzeti Közigazgatási Intézet honlapján való megjelentetésre 2012. augusztus 1. 
(Jogszabályi hivatkozás: 1990. évi LXV. törvény 9. § (4) bek., 1992. évi XXXIII. törvény 20/A. § (1), 
(3)-(7) bek., 20/B. § (1)-(2) bek., 325/2008. (XII. 29.) Korm. Rendelet 5. § (1) bek.) 
(Szavazati arány: 16 igen szavazat, egyhangú) 
 
772/2012. (VII. 11.) ök. számú határozat 
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, megbízza László 
Tamás, Bitvai Nándor, Gyurkovics Miklós, Németh Angéla, Rátonyi Gábor személyi 
összetételű szakmai bizottságot, hogy a beérkező szakmai pályázatokat írásban véleményezze.  
Felelős   : polgármester 
Határidő: a pályázatok benyújtási határidejét követő 21 napon belül 
(Jogszabályi hivatkozás: 1990. évi LXV. törvény 9. § (4) bek., 1992. évi XXXIII. törvény 20/A. § (1), 
(3)-(7) bek., 20/B. § (1)-(2) bek., 325/2008. (XII. 29.) Korm. rendelet 5. § (1) bek.) 
(Szavazati arány: 16 igen szavazat, egyhangú) 
 
 

10. Előterjesztés az Egészségügyi Intézmény intézményvezetői új pályázatáról (Ikt.sz: 
117-269/2012. sz. anyag) 

 
 
   László Tamás: Az előterjesztéshez nem kíván kiegészítést tenni. A 
bizottsági elnököknek, alelnököknek ad szót.  
 
   Dr. Pintér Gábor: A Pénzügyi és Jogi Bizottság 3 igen szavazattal, 1 
tartózkodás mellett támogatta az előterjesztést.  
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   Bencsics Lászlóné: A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és 
Sport Bizottság 2 igen szavazattal, 2 ellenszavazattal nem javasolták az előterjesztés 
megtárgyalását. 
  
   László Tamás: Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nincs. Ismerteti 
a határozati javaslatokat, szavazást kér.  
 
 
773/2012. (VII. 11.) ök. számú határozat 
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 117-
269/2012. sz. előterjesztés melléklete szerinti tartalommal kiírja a XV. kerületi Önkormányzat 
fenntartásában működő Egészségügyi Intézmény intézményvezetői feladatainak ellátására 
irányuló új pályázatot.  
Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
Felelős   : polgármester 
Határidő: 2012. július 26.  
(Jogszabályi hivatkozás: 1990. évi LXV. törvény 9. § (4) bek., 1992. évi XXXIII. törvény 20/A. § (1), 
(3)-(7) bek., 20/B. § (1) bek., 23. § (1) bek., 356/2008. (XII. 31.) Korm. rendelet 3. §, 4. §, 7-9. §) 
(Szavazati arány: 16 igen szavazat, egyhangú) 
 
774/2012. (VII. 11.) ök. számú határozat 
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az 
Egészségügyi Intézmény intézményvezetői feladatainak ellátására kiírt pályázat elbírálásának 
előkészítésére bizottságot hoz létre, melynek tagjaként megbízza László Tamás, Vizér Klára, 
Gyurkovics Miklós képviselőket, Reiszné Naszádi Magdolnát a Szociális és Egészségügyi 
Iroda mb. vezetőjét, az Egészségügyi Intézmény Közalkalmazotti Tanácsának elnökét, dr. 
Kovács Pétert, és a Magyar Orvosi Kamara Kerületi elnökét, dr. Szántó Olgát. 
Felelős   : polgármester 
Határidő: 2012. július 26.  
(Jogszabályi hivatkozás: 1990. évi LXV. törvény 9. § (4) bek., 1992. évi XXXIII. törvény 20/A. § (1), 
(3)-(7) bek., 20/B. § (1) bek., 23. § (1) bek., 356/2008. (XII. 31.) Korm. rendelet 3. §, 4. §, 7-9. §) 
(Szavazati arány: 16 igen szavazat, egyhangú) 
 
 

11. Előterjesztés pályázati támogatás átutalásának engedélyezéséről alapítványok 
számára (Ikt.sz: 117-270/2012. sz. anyag) 
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 
 

 
   László Tamás: Az előterjesztéshez nem kíván kiegészítést tenni. A 
bizottsági elnököknek, alelnököknek ad szót.  
 
   Dr. Pintér Gábor: A Pénzügyi és Jogi Bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúan támogatta az előterjesztést.  
 
   Báthory Erzsi: A Szociális, Családvédelmi és Tulajdonosi Bizottság 3 
igen szavazattal, egyhangúan támogatta az előterjesztést.  
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   Bencsics Lászlóné: A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és 
Sport Bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúan megtárgyalásra és elfogadásra javasolta az 
előterjesztést.  
 
   László Tamás: Megállapítja, hogy kérdés, észrevétel nincs, az 
előterjesztett határozati javaslatokról kér szavazást.  
 
 
775/2012. (VII. 11.) ök. számú határozat 
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, a 2012/I. civil 
pályázaton nyertes alapítványok számára engedélyezi a 2012. évi költségvetés „Működési 
céltartalék” kiemelt előirányzatában, 8419089 szakfeladaton, „Civil szervezetek pályázati 
kerete” megnevezéssel rendelkezésre álló összegből az elnyert támogatási összegek átutalását 
az alábbi táblázatban foglaltak szerint: 
 

Szervezet neve 
Támogatási 
Összeg (Ft) 

Támogatott cél Kateg. 

Lehetőség a 
Rászorulóknak Kh. 

Alapítvány 150.000 

Adományok Máramarosszigetre történő 
kiszállítása 

C/I 

CORTEX Alapítvány az 
Agysérültek 

Rehabilitációjáért 200.000 

Rehabilitációs tábor az Alapítvány betegei 
részére 

C/II 

Értelmes Életért 
Alapítvány 200.000 

Nyári tábor Tihanyban C/II 

Gondoskodás 
Gyermekeinkért 

Alapítvány 150.000 

Bogács Tábor 2012 C/II 

Kavicsosi Deák 
Alapítvány 100.000 

László Gyula nap /2012. április 13/ C/II 

Korszerű Tudással 
Építsd a Jövődet 

Alapítvány 80.000 

Személyiségfejlesztő tábor 
Bernecebarátiban 

C/II 

LURKÓ- II. sz. 
Összevont Óvodák 

Alapítvány 50.000 

„Egészségnapok” rendezvénysorozat 
programjai 

C/II 

Micimackó és a 
Természet Alapítvány 100.000 

Családi Nap rendezvény C/II 

Pro Scola Georgius 
Dózsa Alapítvány 150.000 

Dózsa-napok programsorozat C/II 

Szülők, Tanítványok a 
Kolozsvár úti Iskoláért 

Alapítvány 150.000 

Őszi kirándulás az 1-8. évfolyamos 
osztályok részére 

C/II 

Gondoskodás 
Gyermekeinkért 

Alapítvány 100.000 

„Bowling Vándorkupa bajnokság” 2012 C/III. 

Toronyhír Újpalotai 
Média Alapítvány 150.000 

„Mennyire fontos életünkben a bizalom?” 
c. kiadvány 

C/III. 

Kavicsosi Deák 
Alapítvány 100.000 

László Gyula Gimnázium és Általános 
iskola 40. évfordulójára az emlékkönyv 

kiadása 

C/IV. 



 27

LURKÓ- II. sz. 
Összevont Óvodák 

Alapítvány 80.000 

Madárbarát óvoda és Madarász Ovi 
program 

C/IV. 

Micimackó és a 
Természet Alapítvány 120.000 

Játékos környezetvédő programok 
óvodások részére az Állatok Napján 

C/IV. 

Pestújhelyi Iskoláért 
Alapítvány 200.000 

Pestújhelyi Ősz rendezvénysorozat C/IV. 

Szülők, Tanítványok a 
Kolozsvár úti Iskoláért 

Alapítvány 100.000 

Ópusztaszeri kirándulás C/IV. 

Tavasz Kórus 
Alapítvány 200.000 

Kórushangverseny a szlovákiai 
Somorjában 

C/IV. 

Lehetőség a 
Rászorulóknak Kh. 

Alapítvány 50.000 

A Pestújhelyi Napok, az Újpalotai napok 
és a Nagycsaládosok Karácsonya 

rendezvényeken történő 
részvétel(rendezv.) 

C/VI. 

 
Felelős:   polgármester 
Határidő: 2012. július 11. (döntésre) 
                2012. augusztus 10. (a támogatási szerződés aláírása után az összeg     
                átutalására) 

 
 (Jogszabályi hivatkozás: 1990. évi LXV. törvény 8. § (5) bek., 4/2011. (II. 22.) önkormányzati 
rendelet 7. §, 8. § (2) bek.) 
(Szavazati arány: 16 igen szavazat, egyhangú) 
 
 
776/2012. (VII. 11.) ök. számú határozat 
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, 
hogy a támogatásról szóló szerződést kösse meg a nyertes alapítványok elnökeivel.  
Felelős   : polgármester 
Határidő: 2012. július 25.  
(Jogszabályi hivatkozás: 1990. évi LXV. törvény 8. § (5) bek., 4/2011. (II. 22.) önkormányzati rendelet 
7. §, 8. § (2) bek.) 
(Szavazati arány: 16 igen szavazat, egyhangú) 
 
 

12. Előterjesztés a Szilas-patak Menti Szennyvíz Főgyűjtő-csatorna terveinek 
korszerűsítéséről és vízjogi létesítés eng4délyeztetséről (Ikt.sz: 117-260/2012. sz. 
anyag) 

 
 
   László Tamás: Az előterjesztéshez nem kíván kiegészítést tenni. A 
bizottsági elnököknek, alelnököknek ad szót.  
 
 
   Dr. Pintér Gábor: A Pénzügyi és Jogi Bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúan támogatta az előterjesztést.  
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   Dr. Balogh András: A Településfejlesztési, Városüzemeltetési, Érték- 
és Környezetvédelmi bizottság egyhangúan támogatta az előterjesztést.  
 
   László Tamás: Megállapítja, hogy kérdés, észrevétel nincs, az 
előterjesztett határozati javaslatról kér szavazást.  
 
777/2012. (VII. 11.) ök. számú határozat 
 
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Szilas-
patak Menti Szennyvíz Főgyűjtő-csatorna, Károlyi Sándor út és Városkapu utca közötti 
szakaszának megvalósításához szükséges vízjogi létesítési engedélyezési eljárás 
lefolytatására, valamint az engedélyezési tervdokumentáció korszerűségi felülvizsgálatának 
céljára, az önkormányzat 2012. évi költségvetésében 8414031 szakfeladaton, 563-1952 
főkönyvi számon „Egyéb tervek készítése” céljára szolgáló előirányzat terhére 2,5 millió Ft + 
ÁFA fedezetet biztosít.  
Felelős   : polgármester 
Határidő : 2012. szeptember 30.   
(Jogszabályi hivatkozás: 1990. évi LXV. törvény 8. § (4) bek) 
(Szavazati arány: 16 igen szavazat, egyhangú) 
 
 
   László Tamás: Bejelenti, hogy a képviselő-testület zárt ülésen folytatja 
munkáját, a nyilvános ülést bezárja.  
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 

Juhászné dr. Baráth Márta 
jegyző 

László Tamás 
polgármester 

 
 

 
 


